



萬通應用科技
Milton Technologies

A Remarkable Year for Milton Technologies and KRAIBURG Relastec to Celebrating their 15-years Partnership

万通应用科技与德国KRAIBURG Relastec携手并进十五载

Milton Technologies was founded in 2005 as a collaboration between Milton Group and KRAIBURG Relastec for the rubber flooring business. We started out the business in Hong Kong; a successful partnership which has spanned across 15 years and now Milton Technologies has become one of the key market players in providing quality, customized and one-stop solution for impact protection, sports floor coverings, elastic layers, acoustic and vibration insulation in Mainland China, Hong Kong and Macau.

万通应用科技成立于2005年，是万通集团和德国KRAIBURG Relastec另一业务合作，主要从事橡胶地材业务。通过十五成功合作伙伴关系，万通科技从香港一个小型企业展开，现已发展成为国内、香港及澳门于橡胶地材的领导者之一，提供优质、定制的安全防护、减振及隔音的一站式方案。



Our 15 years journey

Unsere 15 Jahre Reise

The relationship between Milton Technologies and KRAIBURG Relastec is much like a marriage, built upon trust, reliability and commitment. Looking back at the journey, the likelihood of two, very different organizations maintaining a successful business relationship for 15 years, which may seem unimaginable to some, has proven to be an extraordinary journey.

Georg Stockhammer, CEO of KRAIBURG Relastec, said “These 15 years of business relationships were characterized by trust, reliability and especially friendship. I am very grateful and would like to say a thousand thanks to Milton’s entire team. We are now very excited to continue our successful and superb cooperation under Milton’s new constellation.”

Together, we will continue to bring quality rubber flooring materials and solutions. Leverage on the strong cooperation between Milton Technologies and the KRAIBURG Relastec, we shall continue to elevate our business to the next level.

万通应用科技与德国KRAIBURG Relastec之间的关系就像一段成功的婚姻·它建立在互信·互靠和承诺之上·回顾这段历程·两间文化背景截然不同的企业能够在15年间里建立如此密切及成功的合作关系·值得令人鼓舞。

德国KRAIBURG Relastec的行政总裁Georg Stockhammer指出:「这15年来我们的伙伴关系建立在互信·互靠·以及友谊之上·在此我衷心感谢万通团队·并期待未来更加紧密和高效的合作关系。」

未来我们将继续携手合作·为客户提供更优质的橡胶地材和全面的解决方案·凭借万通应用科技和KRAIBURG Relastec之间强而有力的合作关系·我们定将业务关系提升到一个新的水平。

